

「香知」

香傳喜悅 知遇良緣

適用民國115年1月1日至12月31日止

台南市70146東區大學路西段89號 Tel (06) 702 8833 89 Section West, University Road, Taiwan City 70146, Taiwan (R.O.C) www.shangri-la.com/tainan

【精緻餐飲】

- ·專業廚藝團隊特選中式食尚婚宴佳餚
- · 席間果汁、烏龍茶暢飲及精選紅酒每桌乙瓶
- ·迎賓喜糖、送客喜糖(含喜糖籃/盤)

【極致禮遇】

- ·婚禮流程諮詢服務
- · 新娘貼身小管家服務及主桌專屬服務人員
- · 專業投影及視聽設備(需自備電腦和操作人員)
- · 貴客免費停車
- ·婚宴親友住宿優惠

【豪華佈置設計】

- ·婚宴中西式會場主題送客照片區佈置
- · 香格里拉鮮花佈置(主桌及客桌、接待桌花卉)
- · 主桌椅背金紗佈置、典雅設計桌巾椅套
- ·幸福香檳塔(含氣泡酒乙瓶)
- · 精美喜宴菜單、貴賓桌號牌、精美飯店地圖卡、 迎賓接待桌、貴賓簽名本、禮金簿、謝卡、招待儀條

【寵愛新人】

- ·新娘休息室
- · 文定儀式專案折扣優惠
- ・風格甜點吧、結婚周年慶、彌月宴、 同學會專案九折優惠
- · 戶外證婚專案八折優惠

【試菜折扣】

婚宴達指定桌數,即享試菜乙桌(10人)優惠

- · 訂席 8 桌以內,享試菜桌價九折
- · 訂席 10 14 桌,享七折
- · 訂席 15 29 桌,享五折
- · 訂席 30 桌(含)以上,免費試菜乙桌
- ※試菜當日請先付全額,優惠金額將於喜宴當日扣抵

【適用會場及桌次】

- · 府城安平廳5-8桌 或低消NTD 90,000
- ·香格里拉廳10-18桌或低消NTD 180,000
- ·成功廳15-27桌或低消NTD 280,000
- · 遠東宴會廳 30-60桌或低消NTD 560,000
- · 遠東宴會半廳 10-23桌或NTD 280.000

【甜蜜滿額好禮】

- ·滿15桌(含)以上或NTD300,000以上,贈送新婚客房(含兩客早餐)
- ·滿30桌(含)以上或NTD800,000以上,贈送新婚套房(含兩客早餐)

【喜悅分享好禮】

婚禮後在社群平台上分享照片並標註台南遠東香格里拉加贈精美好禮

每桌NTD 16,999 (每桌10位)

(適用日:平日、非吉日)





The Promotion is valid from 1 January to 31 December, 2026

台南市70146東區大學路西段89號 Tel (06) 702 8833 89 Section West, University Road, Taiwan City 70146, Taiwan (R.O.C) www.shangri-la.com/tainan

[Food & Beverage]

- · A professional culinary team presents refined Chinese-style wedding delicacies.
- · Unlimited juice and oolong tea throughout the banquet, plus one bottles of selected red wine per table.
- · Complimentary wedding candies for reception and farewell (with candy basket/tray).

[Decoration]

- · A themed wedding photo backdrop in Western or Chinese style.
- · Shangri-La fresh floral arrangements (for main table, guest tables, and reception desk).
- · Elegant gold ribbon chair décor and refined tablecloth and chair covers for the main table.
- · A champagne tower with one bottle of sparkling wine.
- · Customized banquet menus, table number stands, hotel location cards, reception table setup, guestbook, gift registry, thank-you cards, and reception accessories.

[Menu Tasting Privileges]

Enjoy a special tasting discount when your confirmed wedding reaches the specified number of tables (10 persons per table):

- · Up to 8 tables: 10% off the tasting menu.
- · 10-14 tables: 30% off the tasting menu.
- · 15-29 tables: 50% off the tasting menu.
- · 30 tables or more: one complimentary tasting table.
- *Full payment is required on the tasting day. The discount amount will be deducted on the wedding day.

[Exclusive Courtesy]

- · Professional wedding consultation service.
- · Dedicated bridal attendant and main table service staff.
- · Complimentary use of professional projection and audio-visual equipment (laptop and operator to be provided by client).
- · Complimentary parking for guests.
- · Special accommodation rates for wedding guests.

[Package Includes]

- · Bridal dressing room
- · Special discount for engagement (betrothal) ceremony packages.
- · 10% discount for dessert bar, wedding anniversary, full-month celebration, or reunion packages.
- · 20% discount for outdoor wedding ceremony packages.

[Applicable Venues & Table Requirements]

- · Anping Ballroom: 5-8 tables or minimum spending of NTD 90,000
- · Shangri-La Ballroom: 10–18 tables or minimum spending of NTD 180,000
- · Cheng Kung Ballroom: 15-27 tables or minimum spending of NTD 280,000
- · Far Eastern Grand Ballroom: 30-60 tables or minimum spending of NTD 560,000
- · Far Eastern Half Ballroom: 10–23 tables or minimum spending of NTD 280,000

[Exclusive Benefits]

- · For weddings with 15 tables or more, or total spending over NTD 300,000: complimentary wedding guestroom (with breakfast for two).
- · For weddings with 30 tables or more, or total spending over NTD 800,000: complimentary wedding suite (with breakfast for two).

[Joyful Sharing Reward]

Post and tag Shangri-La Far Eastern Tainan on social media after your wedding to receive an exclusive complimentary gift.

Menus are priced at NTD 16,999 10 persons per table.

